
Pregunta referent al manifest en suport a La Nova Ràdio i l’adhesió de l’Ajuntament de Reus.  

 

 

Les associacions són el motor dels municipis. Un municipi que no posa facilitats, recursos i les 

institucions per a l’ús de les seves associacions, esdevé un municipi mort.  

 

Després de 30 anys d’emissió sota diferents noms, hem vist com les grans corporacions han 

provocat que l’actual La Nova Ràdio hagi hagut de deixar d’emetre per freqüència FM. Actualment 

la ràdio emetia fent ús de la freqüència municipal de Castellvell ja que des d’aquest Ajuntament no 

s’ha cedit la pròpia, actualment en desús.  

 

Després de veure que aquest Ajuntament i més de 50 entitats s’han adherit al manifest en suport a 

La Nova Ràdio, que la freqüència municipal està en desús i que gaudim de tots els recursos i 

mecanismes (tècnics, econòmics i humans) per poder facilitar-ne l’ús, el grup municipal de la 

Candidatura d’Unitat Popular presenta les següents preguntes: 

 

- Què preveu fer el govern per donar solució immediata a la demanda de La Nova Ràdio, a la 

qual l’Ajuntament de Reus ha fet suport a l’adherir-se al manifest? 

- Existeix alguna intenció futura i immediata referent a fer ús de la freqüència municipal, 

actualment en desús?  

- Es valora la possibilitat de posar a disposició la freqüència municipal, seguint els 

procediments legals establert, perquè l’associacionisme local pugui fer-ne ús? 

 

 

 


